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MÖTESANTECKNING Datum för mötet  
2023-10-02

Ev. diarienummer 
 

Mötesanteckning från Kvalitetsrådet för forskarutbildning 2023-10-02 

Närvarande: 
Anders Karlström, ordförande, FA  
Catharina Gabrielsson, PA/Arkitektur 
Nina Wormbs, PA/ Humanistiska och samhällsvetenskapliga studier av teknik, vetenskap och 
miljö 
Fredrik Gröndahl, ämnesrepresentant Industriell ekologi 
Mattias Höjer, PA/Planering och beslutsanalys 
Tina Karrbom Gustavsson, PA/Samhällsbyggnad: Management, ekonomi och juridik 
Cecilia Månson Blom, UA 
Per Olsson, forskarutbildningshandläggare 
Tobias Jensen, forskarutbildningshandläggare 

Frånvarande: 
Stefan Larson, vice FA och PA/Byggvetenskap  
Yifang Ban, PA/Geodesi och geoinformatik 
Ulla Mörtberg, PA/Mark och vattenteknik 
Katja Tollmar Grillner, PA/Konst, teknik och design 
Fariya Sharmeen PA/Transportvetenskap 
Doktorandrepresentant 
Eva Lassander, programhandläggare 

 

1 Mötet öppnas 
FA välkomnar alla till mötet. 

2 Föregående minnesanteckningar 
Ett förtydligande kring dokument angående förväntan mellan doktorand och handledare: 
Förra KR-F diskuterade detta kortfattat i samband med att frågan hade tagits upp i 
forskarutbildningsutskottet, utifrån ett arbete som skett vid andra skolor. KR-F 
konstaterade att det finns avdelningar i ISP som syftar till detta. 

3 Beslut och meddelanden 
a) Inrättande av kurser och ändringar av kursplaner 

Inga nya ärenden inför mötet. 

 

b) Fastställande av examinator och byte av examinator 
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Inga nya ärenden inför mötet. 

4 Återkoppling från Forskarutbildningsutskottet 
Inget FU sedan förra Kr-F. 

Möten med dekanus har genomförts varannan vecka där det nya kvalitetssystemet har 
diskuterats. 

På kvalitetsrådsmötet visades en presentation (bilaga 1) hur kvalitetsarbetet kommer att 
vara upplagt.  

Det kommer vara nedbrutet på olika kvalitetsområden. 

Under kvalitetsområdet kan Studie- och forskningsmiljön kompletteras rörande 
industridoktorander och stipendiater. 

Avhandlingen är ett kvalitetsområde som förstärkts i det föreliggande förslaget. 

Under kvalitetsområdet Avhandling diskuterades meningen ”utlåtande av 
betygskommittén”. Hur ska det tolkas och hur ska man arbeta med frågan? Frågan har hos 
ABE varit föremål för särskilt intresse för diskussion i handledarkollegium. 

Det återstår att se var det hela kommer att landa – mötena med dekanus är avslutade och 
inga nya möten är inplanerade. (Tillägg ex post: nästa möte kommer äga rum 8 nov) 

5 Kvalitetsfrågor i forskarutbildningen (stående punkt) 
a) Kollegiala samtal – fortsättning på återkoppling från PA 

Arkitektur 

Har diskuterat kollegiala samtal på ett internat som hölls nyligen. Bra deltagande. 
Inbjuden på internatet var föreläsare om handledarpedagogik på doktorandnivå. 

Frågor som diskuterades var: 

- Föreställningar och hur man läser av varandra, miljö och rum för samtal/möten. 

- Vem är handledningen till för? 

Pratade igenom alla momenten en doktorand går igenom under sin utbildning. 

En av dagarna deltog även doktoranderna (8-10 stycken). 

Bland annat diskuterades handledarutbildningen och upplägget med 
institutionstjänstgöring. 

Internatet kommer att följas upp med ett webbinarium, där individuella fall kommer att 
diskuteras. 

Internatet var mycket uppskattat av både bland handledare och doktorander. 

 

Byggvetenskap 

Bordläggs till nästa möte 

 

Nya frågor 
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Nästan alla programansvariga har nu redovisat hur de arbetat med kollegiala samtal och 
därför kommer det nu gå ut ett nytt uppdrag med en ny fråga att diskutera på 
programmen. 

Föreslag på frågor 

- Medförfattarskap 

- Förväntan kring handledning 

- Rekrytering av doktorander 

Ett uppdrag kommer att gå ut, att redovisa eller delredovisa till sommaren. 

6 Övriga anmälda frågor 
a) Betala för kurser från andra institutioner och skolor 

Fråga lyftes om det är tillåtet internfakturera för kurser på forskarnivå från andra 
institutioner och skolor inom KTH?  

Ja det är tillåtet.  Naturligt och vanligt vid större volymer. Vid enstaka studenter tillämpas 
ofta generositet, utan internfakturering. Mellan lärosäten finns en praxis att inte ta ut en 
avgift för doktorandkurser. Vid forskarskolor och större samarbeten kan det behöva 
regleras i överenskommelser. 

 

7 Nästa möte 
Måndag 6 november kl. 14.30. Mötet kan komma att inställas om det inte finns särskilt 
behov. 

(Ex post: Efter senaste mötet har det beslutats att ställa in mötet den 6 november, nästa 
möte blir därför tisdag 12 december kl. 15.00 – 16.30) 

 

 

Anteckningar av 

Tobias Jensen 

2023-10-24 
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